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Equipment 

The only essential equipment in basketball is the ball and the court: a flat, rectangular surface 

with baskets at opposite ends. For both men's and women's teams, a standard uniform consists 

of a pair of shorts and a jersey with a clearly visible number, unique within the team, printed on 

both the front and back. Players wear high-top sneakers that provide extra ankle support. 

Typically, team names, players' names and, sponsors are printed on the uniforms.  

1. Equipment: المعدات 

2. Ball:  الكرة 

3. Court:  الملعب 

4. Flat:  مستوي 

5. Rectangular:  مستطيل 

6. Baskets: سلال 

7. Men's teams: فرق الرجال  Women's teams:  فرق النساء 

8. A standard uniform:  الرسمي الزي  

9. A pair of Shorts:  السراويل القصيرة 

10. Jersey: قميص 

11. Number: رقم 

12. Front:  الأمام 

13. Back:  الخلف 

14. High-top sneakers:  أحذية رياضية عالية 

15. Ankle support: دعم الكاحل 

16. Team names: أسماء الفرق 

17. Players' names:  أسماء اللاعبين 

18. Sponsors:  الممول / الداعم/ الكفيل 

19. Printed:  مطبوع 

 

Basketball 

Part Two 
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Draw a diagram of basketball equipment    مهم(   ارسم مخططًا لمعدات كرة السلة( 

 

Questions 

1. The only essential equipment in basketball is the ……ball…… and the ….court….. 

 . المعدات الأساسية الوحيدة في كرة السلة هي الكرة والملعب. 1

2. The essential equipment in basketball includes a ball and a court. (True / False) 

 . المعدات الأساسية في كرة السلة تشمل الكرة والملعب. )صحيح / خطأ( 2

3. In basketball, the court is a rectangular surface. (True / False) 

 . في كرة السلة، الملعب عبارة عن سطح مستطيل. )صحيح / خطأ( 3

4. A standard basketball uniform includes a jersey with a visible number. (True / False) 

 . الزي الرسمي لكرة السلة يتضمن قميصًا به رقم واضح. )صحيح / خطأ( 4

5. Team names are typically not printed on basketball uniforms. (True / False) 

 . أسماء الفرق عادة لا تطُبع على الزي الرسمي لكرة السلة. )صحيح / خطأ( 5

6. Players wear high-top __________ for extra ankle support. (Jersey /sneakers) 

 . يلبس اللاعبون حذاء رياضي عالي الرقبة لدعم الكاحل بشكل أكبر. )قميص /أحذية رياضية( 6

7. A standard basketball uniform consists of shorts and a __________ with a clearly visible 

number. (Pantaloon/jersey) 

 . الزي الرسمي لكرة السلة يتكون من شورت وقميص به رقم واضح. )بنطلون/قميص( 7

8. Typically, team names, players' names, and sponsors are printed on the …. Uniforms…. 

 على الزي الرسمي. ممولوال. عادةً ما يتم طباعة أسماء الفرق وأسماء اللاعبين 8
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Pictures of Equipment 

 

 

 

Judges Rules  

There are a total of three referees on the court.  

• Judges Rules =  قوانين الحكام 

• Referee =  حكم 

Questions 

1. There is a total of __________ referees on the court. (4, 3, 2) 
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Court Dimensions  

A basketball court in international games is 28 by 15 meters. Most courts are made of wood. A 

steel basket with a net and backboard hangs over each end of the court.  

1. Court - ملعب  

2. Basket - سلة  

3. Net - شبكة  

4. Backboard - لوح  
 

Questions 

1. A basketball court in international games is 30 by 15 meters. (True / False) 

 مترًا. )صحيح / خطأ(   15في  30. ملعب كرة السلة في الألعاب الدولية يكون بمقاس 1

2. The basket in a basketball court typically consists of a steel basket, net, and backboard. 

(True / False) 

 )صحيح / خطأ(  . تتكون السلة الموجودة في ملعب كرة السلة عادةً من سلة فولاذية وشبكة ولوحة خلفية.2

3. A basketball court in international games is ______ by 15 meters. (30/ 28 / 25) 

 (25/  28/  30مترًا. ) 15. ملعب كرة السلة في الألعاب الدولية يكون بمقاس ______ في 3

4. Most basketball courts are made of _______. (steel, wood) 

 . معظم ملاعب كرة السلة مصنوعة من _______. )الفولاذ / الخشب( 4

 

Fouls —  

The number of free throws awarded increases with the number of fouls committed. Initially, 

one shot is awarded, but after a certain number of additional fouls are committed the opposing 

team may receive (a) one shot with a chance for a second shot if the first shot is made, called 

shooting "one-and-one", or (b) two shots. If a team misses the first shot of a one-and-one 

situation, the opposing team may reclaim possession of the ball and continue play.  

 الاخطاء

تزداد عدد الرميات الحرة الممنوحة مع زيادة عدد الخروقات المرتكبة. في البداية، يمُنح رمية واحدة، ولكن بعد عدد معين من  

الخروقات الإضافية، يمكن للفريق المنافس أن يتلقى )أ( رمية حرة واحدة مع فرصة للرمية الثانية إذا تمت الرمية الأولى بنجاح  

واحد"، يمكن للفريق  لواحد"( أو )ب( رميتي حرة. إذا فشل الفريق في الرمية الحرة الأولى من نوع "واحد  ل)وتسمى "واحد  

 المنافس استعادة الكرة ومواصلة اللعب.
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If a team misses the first shot of a two-shot situation, the opposing team must wait for the 

completion of the second shot before attempting to reclaim possession of the ball and 

continuing play.  

إذا فشل الفريق في الرمية الحرة الأولى من نوع "رميتي حرة"، يجب على الفريق المنافس الانتظار حتى اكتمال الرمية الثانية  

 .قبل محاولة استعادة الكرة واستمرار اللعب

1. Foul –  الخطأ/ المخالفة 

2. Number of free throws:  عدد رميات حرة 

3. Fouls committed:  الخروقات المرتكبة 

4. Initially:  في البداية 

5. One shot: رمية حرة واحدة 

6. One shot with a chance for a second shot:  رمية حرة واحدة مع فرصة للرمية الثانية 

7. Shooting "one-and-one":  واحد لتسديد "واحد " 

8. Two shots:  رميتي حرة 

9. Misses: فوت /فشل  

10. First shot: الرمية الأولى 

11. Reclaim possession of the ball:  استعادة الكرة 

 

Questions 

1. The rules of basketball explicitly specify player positions. (True / False) 

 خطأ( هل قواعد كرة السلة تحدد بوضوح مراكز اللاعبين؟ )صحيح /  -1

2. The importance of player positions and structures in basketball has evolved over time. 

(True / False) 

 هل تطورت أهمية مراكز وهيكلة اللاعبين في كرة السلة مع مرور الوقت؟ )صحيح / خطأ(  -2

3. During the first five decades of basketball's evolution, teams typically used one guard, two 

forwards, and two centers, or two guards, two forwards, and one center. (True / False) 

خلال الخمسين عامًا الأولى من تطور كرة السلة، كانت الفرق عادة تستخدم حارسًا واحدًا ومهاجمين اثنين ومركزين، أو    -3

 حارسين ومهاجمين اثنين ومركز واحد. )صحيح / خطأ( 

 

 


